
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-11-19, § 31 

 

 Tid Torsdagen den 19 november 2009 kl 16.00 – 16.30 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat 30 november 2009 

  

 

Petter Lindfors Mirja Räihä Järvinen 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (M), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (S), vice ordförande  

  

Helena Bonnier (M)    

Katharina Gratschew (M)    

Jari Visshed (S)  

Berit Kruse (S)  

Emilia Hagberg (MP)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Ersättare: 

 Sebastian Carlsson (M) tjänstgörande  

Anders Alvebäck (M) tjänstgörande 

Per Hallberg (M) tjänstgörande 

Claes Fleming (FP) tjänstgörande 

Håkan Thorén (KD)  

Christer Mellstrand (C) § 2- 35 

Maria Östberg Svanelind (S) tjänstgörande  

Bo Holmberg (S)   

Gunnar Sandell (S)  

Torkel Tigerschiöld (MP)  

Clara Lindblom (V)  

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Eva Olofsson. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Gunnar Jensen, Petra Nieto, Martin Skillbäck och 

Åsa Wigfeldt samt biträdande borgarrådssekreteraren Thord Swedenhammar från 

roteln. 

 

 

 

 

 

 



  

 
 § 31 

Markanvisning för förskola inom del av fastigheten Skarpnäcks 

gård 1:1 i Bagarmossen till SISAB 
Dnr E2009-513-01772  

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden anvisar mark för en förskola inom fastigheten 

 Skarpnäcks gård 1:1 till SISAB och ger kontoret i uppdrag att träffa erforderliga 

 avtal. 

 

2 Exploateringsnämnden hemställer hos stadsbyggnadsnämnden om ändrad 

 detaljplan. 

 

Ärendets handling   

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 26 oktober 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Beslutsgång 

Ordförande Petter Lindfors (M) finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av  Emilia Hagberg (MP) enligt följande: 

 

 Vi ser positivt på den nya förskolebyggnaden. Det är dock oerhört viktigt att 

 SISAB och Exploateringskontoret ser till att förskolans utemiljö utvecklas på ett 

 för barnen positivt sätt. Skolors och förskolors utemiljöer är viktiga för barnens 

 kreativitet, sociala samvaro, motoriska utveckling och inlärningsförmåga och får 

 aldrig bortprioriteras. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


